
 

 

Protokół Nr XLVI/2014 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 25 czerwca 2014r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 12
50 

 

Ad. 1 i 2 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 15 radnych, Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz 

Gminy Tomasz Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 12 innych zaproszonych osób. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Beata Sadowska – stażysta w Urzędzie Gminy. 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady gminy. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
00

 otworzył XLVI Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania i ocena wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za rok 

2013 – debata absolutoryjna Radnych nad: 

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Wierzchowo za rok 2013, 



2) sprawozdaniem finansowym za rok 2013, 

3) opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w 

sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu w 2013r., 

4) wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2013, 

5) opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w 

przedmiocie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Wierzchowo z tytułu wykonania budżetu za rok 2013, 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania za 2013 rok oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2013 rok – druk nr 338, 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2012 rok – druk nr 339. 

10. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Komisji stałych Rady gminy 

Wierzchowo - druk nr 340, 

b. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2014 rok - druk  

c. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 

2014-2029  - druk nr 342, 

d. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Szczecinie - druk nr 343, 

e. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Szczecinie- druk nr 344, 

f. w sprawie zmiany uchwały Nr XV/99/2011 Rady Gminy Wierzchowo z dnia 20 

grudnia 2011 roku w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania 

dodatku mieszkaniowego nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez gminę Wierzchowo - druk nr 345, 

g. w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanych stanowiących własność Gminy 

Wierzchowo - druk nr 346, 

h. w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy 

Wierzchowo na rzecz najemcy - druk nr 347, 

i. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz zwolnienia z 

obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w drodze przetargu - druk nr 348, 

j. w sprawie przekazania nieruchomości sołectwu Żeńsko - druk nr 349 – w dniu 18 

czerwca 2014r. Wójt Gminy wycofał niniejszy projekt uchwały. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Komunikaty i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że na mocy art. 20 ust.5 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2013r., poz. 594 z późn. 

zm.) wprowadza do porządku obrad XLVI sesji Rady Gminy Wierzchowo następujące 

projekty uchwał: 

 

1) w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Szczecinie  - druk nr 350, 

2) w sprawie poboru niektórych podatków i opłat w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso - druk nr 351, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz zwolnienia z 

obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w drodze przetargu - druk nr 352, 



4) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie planowanego 

deficytu - druk nr 353. 

 

Powyższe projekty uchwał zostały zaopiniowane przez komisje stałe Rady Gminy. 

 

Przewodniczący obrad Rady Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt 

chciałby jeszcze uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne 

istotne dla Rady lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie 

chciałby zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XLV Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 29 maja 2014 roku został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem dzisiejszej 

sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych w nim 

zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 

1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XLV sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XLV 

sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 5. 

 

 

Ad. 5 
 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat prac Rady  

w okresie międzysesyjnym – która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 



 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

W tym momencie (o godz. 10
20)

 na salę obrad przybył radny Marek Banaszek. Aktualna ilość 

radnych biorących udział w posiedzeniu – 15. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 7/2014 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej, 

Hendlu, Usług, Bezpieczeństwa i Porządku publicznego – Kazimierz Pajor. 

Protokół Nr 5/2014 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

3) Przewodnicząca Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Oświaty, Zdrowia i Opieki 

Społecznej – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 5/2014 Protokół stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 5/2014 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.  

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 6 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła pisemna 

interpelacja Radnego Ryszarda Borowicza o następującej treści: 

 

„W imieniu mieszkańców Sośnicy w Gminie Wierzchowo proszę o urządzenie na drodze 

wojewódzkiej Nr 177 przebiegającej przez naszą wieś dwóch dodatkowych przejść dla 

pieszych: 

a)  między posesją Nr 35 a posesją Nr 26. Przy posesji 35 kończy się chodnik i w tym 

miejscu mieszkańcy musza przejść na drogą stronę jezdni łamiąc przepisy o ruchu 

drogowym i narażać się na niebezpieczeństwo wypadku, 

b) między posesją Nr 25 a wjazdem na salę wiejską mieszkańcy z domów Nr 

36,37,38,39,40 aby dostać się na salę wiejską i gospodarstw poniżej Sali musza 

przekroczyć jezdnię w miejscu niedozwolonym. 

Te dwa dodatkowe przejścia ułatwią poruszanie się mieszkańcom po wsi a głownie będą 

poruszać się bezpieczniej (ilość pojazdów wzrasta) i zgodnie z przepisami o ruchu drogowym. 

W czasie przebudowy drogi przez Sośnicę na osi drogi zainstalowano światełka odblaskowe, 

które prawie wszystkie zostały zniszczone w tak krótkim czasie. W czasie przeglądu 

gwarancyjnego nie udało się ustalić, kto musi ponownie te odblaski zainstalować, bo przecież 

po coś były zainstalowane. Wykonawca uważa, że to nie jego problem. 

Proszę o informację, czy odblaski wrócą i kiedy.” 

 



Na sesji interpelacje i zapytania złożyli: 

 

1. Radny Kazimierz Pajor złożył pisemną interpelację o następującej 

treści: 

Do Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim:  

W związku z prowadzoną inwestycją budowy drogi i chodników od 

wjazdu od strony Osieka Drawskiego w kierunku Posterunku 

Policji w miejscowości Wierzchowo wybudowane będą chodniki 

między innymi wokół kościoła i na ulicy Plac Orła Białego z 

wyjazdem na ulice Lipową. Zwracam się z prośba o dobudowanie 

chodnika od zakrętu Plac Orła Białego na ulicę Lipową po lewej 

stronie wraz z wjazdami do właścicieli posesji o numerach: 3,5,7. 

Prośbę swoja uzasadniam tym, że po tej stronie drogi nigdy nie 

było chodnika i mieszkańcy udający się do dwóch sklepów 

znajdujących się po tej stronie w czasie opadów atmosferycznych i 

roztopów muszą korzystać z jezdni narażając się na 

niebezpieczeństwo poruszających się tą jezdnią pojazdów 

drogowych. 

 

2. Radny Bogusław Pawłowicz zgłosił ustnie dwie interpelację o 

następującej treści: 

1. Wykosić trawy na skrzyżowaniu dróg powiatowych w Osieku 

Drawskim (koło posesji Państwa Kozerów) w sposób 

zapewniający widoczność i bezpieczeństwo dla kierujących 

pojazdami samochodowymi. 

2. Ustalić właściciela terenu tzw. klina na skrzyżowaniu dróg 

powiatowych w Osieku Drawskim (koło posesji Państwa 

Kozerów) i zobowiązać do wykaszania traw i chwastów. 

Wysokie trawy i chwasty uniemożliwiają bezpieczny przejazd 

przez skrzyżowanie. 

 

3. Radny Józef Janicki zgłosił ustnie jedną interpelacje o 

następującej treści: 

Wyremontować nawierzchnię drogi w kierunku Pani Trąbińskiej 

w Świerczynie. 

 

4. Radna Helena Jutrzenka-Trzebiatowska zgłosiła ustnie jedną 

interpelacje o następującej treści: 

Utwardzić pobocze odcinka drogi powiatowej w Świerczynie 

(od posesji Nr 56 do rzeczki) materiałem z frezowania 

nawierzchni drogi w Wierzchowie. 

 

5. Radny Stefan Żołynia zgłosił ustnie dwie interpelacje o 

następującej treści: 

a) W związku z trwającym obecnie remontem drogi 

powiatowej w Wierzchowie zwrócić szczególną uwagę by w 

przyszłości nie tworzyły się zastoiska wody, tak jak ma to 

miejsce po remoncie drogi na ulicy Leśnej w Wierzchowie – 

zastoiska wody tworzą się do połowy jezdni. 



b) Uzupełnić grunt, wymyty przez wodę wokół studzienki, 

zlokalizowanej koło Pana Starzyńskiego w Żabinku. 

 

 

Ad. 8 

 

W punkcie porządku obrad „Trybuna obywatelska” głos zabrali: 

1) sołtys wsi Otrzep Grzegorz Bachmura - zaapelował o 

zakończenie remontu drogi gminnej w Otrzepie, firma, która 

miała wyremontować drogę rozpoczęła prace, ale nie 

dokończyła i wyjechała. 

2) sołtys wsi Świerczyna Stanisława Janicka – zapytała, czy jest 

możliwość zwiększenia limitu środków na zakup rękawic dla 

pracowników prac społecznie użytecznych. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 porządku obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 10
45

-11
00

. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

15 radnych i przystąpił do realizacji punktu 9. 

 

 

 

Ad. 9 
 

Ad.9.1 i 2 

Głos zabrał Wójt Gminy Jan Szewczyk. Powiedział, że zrealizowaliśmy, to co 

zaplanowaliśmy. Środki, jakie są i były do dyspozycji wykorzystujemy, nie marnotrawimy. 

Prowadzimy oszczędną gospodarkę finansową, oszczędnie wydajemy środki. Nie będzie 

działań niezgodnych z polityką przyjętą wspólnie z Radą Gminy. 

Wójt powiedział, że jest dumny z osiągnięć inwestycyjnych – zrealizowanych i 

realizowanych zadań – wyremontowanej drogi od ronda w kierunku posterunku policji, 

remontowanego budynku GOKSiT, z budowy sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej 

Świerczyna – Otrzep, zakupu zestawu asenizacyjnego, wykonywanej dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej dla zadania pn. Budowa kanalizacji sanitarnej ściekowej dla 

miejscowości Świerczyna, Otrzep, Sośnica, Będlino, wykonanej przebudowy budynku remizy 

OSP w Żabinku. Wójt ma nadzieję, że uda się  zrealizować zadanie – termomodernizację 

budynków użyteczności publicznej (Urzędu Gminy, szkół w Wierzchowie i Świerczynie). 

Na zakończenie Wójt podziękował współpracownikom, Radzie Gminy i wszystkim, którzy 

przyczynili się do osiągnięć. 

Budżet Gminy Wierzchowo w 2013 roku zamyka się następującymi kwotami: 

1. Dochody ogółem: 

1) Plan po zmianach – 14.445.749,47 zł 

2) Wykonanie – 13.818.894,34 tj. 95,7% 

 

2. Wydatki ogółem: 

1) Plan po zmianach – 16.054.376,28 zł 

2) Wykonanie – 14.701.274,82 tj. 91,6% 

 

Budżet Gminy Wierzchowo zamknął się deficytem w wysokości: 

1. Plan – 1.608.626,81 zł 



2. Wykonanie – 882.380,48 zł 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz za zgodą Rady Gminy odstąpił od 

szczegółowego przedstawiania sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za 

2013 rok, ponieważ wszystkie Komisje stałe Rady Gminy na swoich posiedzeniach 

szczegółowo analizowały sprawozdanie. 

 

Ad.9.3 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść uchwały Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 15 kwietnia 2014 roku w 

sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2013 rok – załącznik nr 9 do 

nin. protokołu. 

 

Ad.9.4 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo Wiktor Majda odczytał treść 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok – załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

Ad.9.5 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść uchwały Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 16 czerwca 2014 roku w 

przedmiocie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo w 

sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok – załącznik nr 11 do 

nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz otworzył dyskusję. W dyskusji głos zabrali: 

 

Radny Stefan Żołynia wytłumaczył, dlaczego wstrzymał się podczas głosowania na 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok – nie zdążył zapoznać się z uchwałą 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 15 kwietnia 2014 

roku w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2013 rok. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz odpowiedział - wszystkie materiały dot. 

absolutorium zgodnie z wymaganą procedurą ustawową zostały Radnym dostarczone w 

terminie 

 

Radny Ryszard Borowicz oznajmił, że opinia RIO w Szczecinie w sprawie sprawozdania jest 

pozytywna, w uchwale są same pochwały. 

Radny wystąpił z prośbą do Wójta by zrobił wszystko aby pomóc Pani w Otrzepie, której 

nieruchomość nie podłączono do kanalizacji. 

 

Wójt odpowiedział, że wystąpiły problemy techniczne. 

W sprawie remontu drogi w Otrzepie Wójt odpowiedział Sołtysowi Grzegorzowi Bachmurze, 

że firma ma zrobić drogę do godz. 10.00 w dniu 26.06.2014r. 

 

Na tym dyskusję zakończono 



 

Ad.9.6 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2013 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2013 rok. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XLVI/330/2014 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 rok oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2013 rok – która stanowi załącznik nr 12 do nin. 

protokołu. 

 

Ad.9.7 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XLVI/331/2014 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2013 rok – która stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz pogratulował Wójtowi udzielonego absolutorium. 

Wójt podziękował i powiedział, że tak wysoka ocena motywuje do jeszcze lepszej pracy. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 9 porządku obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 12
10

-12
30

. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych (po przerwie nieobecny Radny Adam Samulewski) i przystąpił do realizacji 

punktu 10.  

 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/332/2014 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i 

Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 14 do nin. 

protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/333/2014 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 

2014 rok – która stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 



3) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/334/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wierzchowo na lata 2014-2029  – która stanowi załącznik nr 16 do nin. 

protokołu. 

 

4) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/335/2014 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie– która stanowi 

załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

5) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/336/2014 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie – która 

stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

6) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie  „wstrzymującym się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/337/2014 w sprawie zmiany uchwały Nr XV/99/2011 Rady 

Gminy Wierzchowo z dnia 20 grudnia 2011 roku w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania i przyznawania dodatku mieszkaniowego nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

W tym momencie ( o godz. 13
30

) na salę obrad powrócił Radny Adam Samulewski. 

Aktualna ilość Radnych biorących udział w posiedzeniu – 15. 

7) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/338/2014 w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Wierzchowo– która stanowi załącznik nr 20 do nin. 

protokołu 

 

8)  Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/339/2014 w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego stanowiącego 

własność Gminy Wierzchowo na rzecz najemcy– która stanowi załącznik nr 21 do 

nin. protokołu 

 

9) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/340/2014 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 



nieruchomości oraz zwolnienia z obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w 

drodze przetargu– która stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu 

 

10) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/341/2014 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie– która stanowi 

załącznik nr 23 do nin. protokołu 

 

11) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/342/2014 w sprawie poboru niektórych podatków i opłat w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso– która 

stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu 

 

12) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/343/2014 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości oraz zwolnienia z obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w 

drodze przetargu– która stanowi załącznik nr 25 do nin. protokołu 

 

13) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLVI/344/2014 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

na sfinansowanie planowanego deficytu– która stanowi załącznik nr 26 do nin. 

protokołu 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 10 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 11. 

 

 

Ad. 11 

 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na dzisiejszej 

sesji, zostaną udzielone na piśmie. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 11 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

 

 

Ad. 12 

 

Na prośbę Wójta Gminy Wierzchowo Jana Szewczyka zawartą w piśmie Nr GN.0003.6.2014 

z dnia 16.06.2014r. i Nr GN.0003.6.2014 z dnia 23.06.2014r. Rada Gminy Wierzchowo na 

posiedzeniu sesji w dniu 25 czerwca 2014r. podjęła następujące stanowiska: 

 

1. Wyraża zgodę na zamianę nieruchomości będącej własnością Gminy Wierzchowo 

położonej w Wierzchowie stanowiącą staw oznaczony Nr 248/2 o pow. 0,4525 ha na 

wydzielona z działki Nr 187/61 przepompownię w Żabinie – stanowisko Rada Gminy 



podjęła jednogłośnie (15 głosów „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”. 

2. Wyraża zgodę na podział działki Nr 39 położonej w Będlinie na trzy działki ze 

względu na: 

a. planowaną budowę przepompowni ścieków, 

b. przeznaczenie na drogę do działki 38/1, 

c. sprzedaż pozostałej po podziale działki. 

- stanowisko Rada Gminy podjęła jednogłośnie (15 głosów „za” przy 0 głosach 

„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Wójt Gminy Jan Szewczyk zakomunikował o możliwości uzyskania dofinansowania na 

usunięcie eternitu. Zainteresowani dofinansowaniem powinni zgłosić się do Urzędu Gminy do 

30.06.2014r. 

 

Radny Stefan Żołynia ponownie wystąpił z prośbą do Wójta o dobudowę chodnika w 

kierunku kościoła w Żabinku – około 20 m. 

 

Wójt na powyższe odpowiedział, że zaprosi Radnego Stefana Żołynię za tydzień na spotkanie 

z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim, na którym być może 

zostanie podjęta jakaś decyzja. 

 

Sołtys wsi Żeńsko Renata Michalska, dlaczego Wójt wycofał z porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie przekazania nieruchomości sołectwu Żeńsko? 

 

Wójt odpowiedział, że Gmina będzie bardziej skuteczna w pozyskiwaniu środków na remont 

tej nieruchomości. Jeżeli pojawi się projekt w ramach którego będzie możliwość uzyskania 

dofinansowania -  wyremontujemy nieruchomość i wówczas przekażemy sołectwu. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 12 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji pkt 13. 

 

 

Ad. 13 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 12
50

 zamknął obrady XLVI sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

        Przewodniczący Rady 

 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

Podpis protokolantów: 

1. B.Sadowska …………………….. 

2. D.Łukaszewska …………………. 


